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§ 19
Medborgarförslag om padelbanor på bollplanen vid 
Reimersholmsbron 
Svar på medborgarförslag
SÖD 2020/270

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget.

Sammanfattning av ärendet 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om 
padelbanor på bollplanen vid Reimersholmsbron.

Stadsdelsförvaltningen anser att medborgarförslaget, som innebär 
att området vid Reimersholmsbron tillförs padelbanor, i grunden är 
ett positivt förslag då det skulle innebära en utveckling av 
spontanidrotten på Södermalm.

Stadsdelsförvaltningen bedömer dock att det är värdefullt att bevara 
den aktuella bollplanens nuvarande funktion, som är 
mångfunktionell, då den kan användas för olika aktiviteter, inte bara 
för bollspel.

Stadsdelsnämnden har även med anledning av ett liknande 
medborgarförslag, dnr SÖD 2019/754, som bland annat föreslog att 
padelbanor skulle anläggas på den aktuella bollplanen, i samband 
med nämndsammanträdet 2019-11-19 beslutat att det är värdefullt 
att bevara de aktuella bollplanernas nuvarande funktion.

Förslag till beslut
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens.
 

Beslutsgång
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.

Handlingar i ärendet
 SÖD 2020/270-4 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag om 

padelbanor på bollplanen vid Reimersholmsbron
 SÖD 2020/270-4.1 Medborgarförslaget
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